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ZADEVA:       ZAPISNIK         
 

 

 

Sestanek je bil dne  20.4.2015 ob 16. uri, v prostorih Občine Preddvor 

  
v zvezi z Gradnjo ceste do bodočega športnega parka Voke in povezovalno cesto mimo šole 
 
 

PRISOTNI: za Občino: Miran Zadnikar-župan, Darja Delavec – občinski svet in odbor 
za šolstvo šport in kulturo, Marko Bohinec-direktor 

 za OŠ Preddvor: Maja Šenk, Petra Lombar Peternel, Damjan Končan, Miha 
Andoljšek 

 za ŠD Preddvor Slavko A. Bogataj, Marjan Bogataj, Iztok Pavc, Roman Rogelj, 
Vili Čimžar 

 
 
Župan uvodoma predstavi dodatne variantne ideje, ki jih je projektant GGD Kranj 
pripravil v času od zadnjega sestanka. Od vseh poskusov ureditve bi bila edino 
sprejemljiva še nova varianta 2, ki vključuje izvedbo krožišča za avtobuse med šolo, 
transformatorsko postajo, Šolsko ulico in tekaško stezo ter razširitev dela Šolske ulice 
v smeri proti Preddvoru za tri avtobusna postajališča. V tem primeru se dostop do 
novega športnega parka izvede mimo vrtca na levem bregu potoka Suha (dolvodno). 
 
V razpravi so osnovno varianto (severna obvoznica) ter novo predlagano 
pokomentirali prisotni predstavniki osnovne šole. Še vedno niso zadovoljni z izvedbo 
cest kjerkoli okrog šole, zato apelirajo, da se še iščejo možnosti, ki ne bodo vplivale 
na svet okoli šole (mačevsko polje, bloki Belska cesta…) Vse v razpravi predlagane 
trase so bile s strani predstavnikov občine argumentirano zavrnjene, saj so bile vse 
že prediskutirane in zavrnjene v času načrtovane izgradnje stanovanjskega naselja 
pa do zdaj. Načrt nogometnega igrišča, ki zahteva enotno zemljišče in lastništvo 
okoliških zemljišč pa so dodatni razlog za zavrnitev teh možnosti. Po razpravi so se 
posamezni predstavniki šole razjasnili, da je kljub vsemu ta nova varianta manjše zlo 
od prvotne severne obvoznice. 
 
Darja Delavec je v imenu odbora za šolstvo, šport in kulturo povedala, da je očitno, 
da so bile proučene številne variante prometne ureditve, da nobena teh res ni 
idealna, vendar je na pridobitev s športnim parkom širšega javnega interesa, zato bo 
potrebna tudi odločitev glede dostopa. Mnenja je, da je manjša škoda v šolski prostor 
storjena z drugo varianto, zato predlaga, da se osvoji. 



 
Predstavniki ŠD Preddvor so v osnovi poudarili, da jih je potrebno sprejemati tako, 
kot da niso na nasprotni strani ampak se tudi oni zavzemajo za kar najbolj usklajeno 
traso dostopa do novega športnega parka, predvsem pa na čim hitrejše reševanje 
postopkov. Apelirali so na zdrav razum in razumevanje, da pridobitev ne bo 
namenjena le ozkemu krogu posameznikov, ampak vsem, tudi osnovnošolcem.  
Pozdravili pa so stališče Darje Delavec in ga tudi podprli. 
 
Razpravo je zaključil župan, ki je povedal, da se je na podlagi slišanega odločil in da 
bo odredil nadaljevanje postopkov za pripravo projektov ter ostalih postopkov za 
izgradnjo dostopne ceste do športnega parka Voke skupaj s prometno ureditvijo okoli 
šole. Na zaključku je podal naslednje 
 
 
ZAKLJUČKE 
 

1. Takoj se pristopi k izdelavi PZI krožišča in ureditve Šolske ulice za namen 
avtobusnega prometa ter k izdelavi projektne dokumentacije za širitev 
dostopne ceste do športnega parka po zahodni strani mimo vrtca in osnovne 
šole (na levem bregu ob potoku Suha dolvodno). 

2. Na osnovi novih projektov ceste se ponovno prične s pogajanji z z lastnikom 
zemljišča severo- vzhodno ob bodočem mostu preko potoka Suha glede 
odkupa dela zemljišča in pridobitve služnosti za ureditev vodotoka. Pri 
pogajanjih se po potrebi vključijo tudi člani ŠD Preddvor. 

3. Občina tudi nadaljuje pogajanja z lastnico zemljišča severno od sedanjega 
rokometnega igrišča, o možnostih odkupa dela zemljišča (gozdni pas) za 
potrebe razširitve šolskega območja namenjenega igri in dejavnostim 
osnovnošolcev.  

 
 
 
Sestanek je bil zaključen ob 17.00 uri 
 
 
Zapisal: Marko Bohinec 


